

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
LIMITED C
GATT/CP.5/D/1/Rev.1
8 November 1950
BILINGUAL

CONTRACTING PARTIES
Fifth Session

WORKING PARTY "D" ON THE REQUEST OF THE WORLD HEALTH ORGANIZATION
CONCERNING INSECTICIDES

Terms of Reference:

To consider the letter from the World Health Organization and the draft agreement annexed thereto, and to submit to the Contracting Parties a draft reply embodying appropriate technical advice as to the feasibility of the agreement proposed and such improvements as would appear desirable to introduce in the procedure suggested to achieve the objectives of the World Health Organization in this field.

Composition:

Members:	Australia	Sweden
	Brazil	United Kingdom
	France	United States
	Italy	
Chairman:	Mr. V.A. Clark (Australia)	

PARTIES CONTRACTANTES
Cinquième Session

GROUPE DE TRAVAIL "D" CHARGE D'EXAMINER LA DEMANDE DE
L'ORGANISATION MONDIALE DE LA SANTE CONCERNANT
LES INSECTICIDES

Mandat:

Examiner la lettre de l'Organisation mondiale de la santé et le projet d'accord qui y est joint; soumettre aux Parties Contractantes un projet de réponse contenant des conseils techniques appropriés au sujet de la praticabilité d'un tel accord ainsi que des améliorations qu'il paraîtrait souhaitable d'apporter à la procédure proposée pour atteindre les objectifs de l'Organisation mondiale de la santé dans ce domaine.

Composition:

Membres :	Australie	Italie
	Brsil	Royaume-Uni
	Etats-Unis	Suède
	France	
Président :	M. V.A. Clark (Australie)	